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资格预审申请函
I. Pre-Qualification Application Letter
东阳市自然资源和规划局：
Dongyang Municipal Bureau of Natural Resources and Planning:
1、经授权作为代表，并以(申请人名称)（以下简称“申请人”）的名义，在充分理解《资格预审文件申请人须知》的基础上，本申请书签字人在此以东阳市总体城市设计整合提升及中心城区详细城市设计国际征集申请人的身份，向你方提出资格预审申请：
1. Authorized as a representative, and in the name of (name of the applicant) (hereinafter referred to as "the applicant"), on the basis of fully understanding the Instructions for Applicants of Pre-Qualification Documents, the signatory of this application hereby applies to you for pre-qualification as the applicant for the International Solicitation of Overall Urban Design Integration and Enhancement and Downtown Area Detailed Urban Design of Dongyang City:
2、我方的资格预审申请文件包含本项目资格预审文件规定的全部内容。
2. Our pre-qualification application documents contain all the contents specified in the pre-qualification documents of the Project.
3、按资格预审文件的要求，你方授权代表可调查、审核我方提交的与本申请书相关的声明、文件和资料，并通过我方的开户银行和客户，澄清本申请书中有关财务和技术方面的问题。本申请书还将授权给有关的任何个人或机构及其授权代表，按你方的要求，提供必要的相关资料,以核实本申请书中提交的或与本申请人的资金来源、经验和能力有关的声明和资料。
3. In accordance with the requirements of the pre-qualification documents, your authorized representative can investigate and review the statements, documents and materials related to this application submitted by us, and clarify the financial and technical issues in this application through our bank of deposit and customers. This application will also authorize any relevant individual or agency and its authorized representative to provide necessary relevant materials according to your requirements to verify the statements and materials submitted in this application or related to the applicant's source of funds, experience and ability.
4、你方授权代表可通过下列人员得到进一步的资料：
4. Your authorized representative can acquire further materials through the following personnel:
	一般质询和管理方面的质询
General and management inquiries

	联系人1：
Contact person 1:
	电话&邮箱：
Tel & Email:

	联系人2：
Contact person 2:
	电话&邮箱：
Tel & Email:



	有关人员方面的质询
Inquiry about personnel

	联系人1：
Contact person 1:
	电话&邮箱：
Tel & Email:

	联系人2：
Contact person 2:
	电话&邮箱：
Tel & Email:



	有关技术方面的质询
Inquiry about technology
	

	联系人1：
Contact person 1:
	电话&邮箱：
Tel & Email:

	联系人2：
Contact person 2:
	电话&邮箱：
Tel & Email:



	有关财务方面的质询
Financial inquiry

	联系人1：
Contact person 1:
	电话&邮箱：
Tel & Email:

	联系人2：
Contact person 2:
	电话&邮箱：
Tel & Email:


5、我们在此声明：所递交的资格预审申请文件及有关资料内容完整、真实和准确。如出现不真实的情况，我（我们）愿按本资格预审文件申请人须知的有关规定，在本项目采购或合同达成后的任何时候，接受采购人（业主）终止投标资格、终止合同的处理。我（我们）理解，这属我们违约。如果资格预审合格，参加投标，我（我们）将承担投标书规定的全部责任和义务。
5. We hereby declare that the contents of the pre-qualification application documents and relevant materials submitted are complete, authentic and accurate. In case of any false situation, I (we) would like to accept the handling of the Host (owner)'s termination of bidding qualification and contract at any time after the procurement of the Project or the conclusion of the contract in accordance with the relevant provisions of the Instructions for Applicants of Pre-qualification Documents. I (we) understand that this is our default. If I (we) pass the pre-qualification and participate in the bidding, I (we) will assume all the responsibilities and obligations specified in the bidding documents.

申请人：	（盖单位公章）
Applicant:	(affixed with official seal)
法定代表人或其授权代表：		（签字）
Legal representative or its authorized representative:		(signature)
电话：	
Tel:	
传真：	
Fax	
申请人地址：	
Applicant's address:	
邮政编码：	
Postal code:	
	年	月	日
	DD/MM/YY
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联合体协议  
II. Consortium Agreement
1. 本联合体声明：自愿参加东阳市总体城市设计整合提升及中心城区详细城市设计国际征集公开招标项目（资格预审）（下称本项目）。现就有关事宜订立协议，协议（包括但不限于）如下内容：
1. The consortium declare that we voluntarily attend the Open Bidding Project (Pre-Qualification) of International Solicitation of Overall Urban Design Integration and Enhancement and Downtown Detailed Urban Design of Dongyang City (hereinafter called “the Project”) and sign this agreement regarding the relevant matters, which includes but not limited to the following contents:
1.1联合体授权联合体牵头单位对联合体各成员的资质等级、业务能力、工作业绩等资料进行统一汇总后由联合体牵头单位一并提交采购人，联合体牵头单位所提交的资质等级、业务能力、工作业绩等资料代表了联合体各成员的真实情况。
1.1 The consortium authorizes a leading agency to gather materials regarding qualifications, business capabilities and work achievements of each group member and submit all the materials regarding qualifications, business capabilities and achievements that describe the actual condition of all consortium members to the Host.
1.2征集工作由联合体牵头单位负责；联合体牵头单位合法代表联合体各成员提交征集相关成果文件。
1.2 The consortium leading member is responsible for the solicitation work; the consortium leading member legally represents the consortium members to submit the deliverables related to the solicitation.
1.3联合体获胜后，联合体成员共同与采购人签订合同书，切实执行一切合同文件，签署的合同协议书对联合体每一成员均具法律约束力。
1.3 After winning the competition, the consortium members shall jointly sign the contract with the Host and perform all contract documents. The signed agreement shall be legally binding upon each member of the consortium.
1.4联合体获胜后，联合体牵头单位合法代表联合体各成员提交和接收相关的资料、信息及指示，并处理与之有关的一切事务。
1.4 After winning the competition, the consortium leading member legally represents the consortium members to submit and receive relevant data, information and instructions and handle all affairs relating thereto.
1.5联合体成员在本项目合作中密切配合、尽职尽责，双方优质高效地完成各自负责的工作内容。
1.5 The consortium members shall coordinate closely during the cooperation for this project with due diligence and efficiently complete respective work with high quality.
1.6 联合体各方不得再以自己的名义在本项目中单独参与征集活动，联合体项目责任人不能作为其他联合体或单独应征人的项目组成员。如因发生上述问题而导致联合体征集无效的，联合体其他成员可追究违约责任。
1.6 All consortium parties must not participate in the solicitation individually in the Project in their own names, and the consortium person in charge of the Project must not be a project group member from other consortiums or individual participating agencies. If the consortium solicitation is invalid due to occurrence of above issues, other members of the consortium may hold the member accountable for breach of contract.
2. 本协议书自签署之日起生效，本协议书一式*份，送交采购人一份，联合体成员各一份。
2. This Agreement takes effect from the date of signature. This Agreement is in * copies, with one sent to the Host and one for each member of the consortium.
3. 附加条款（若有）
3. Additional articles (if any)
4. 联合体成员单位一览表
4. List of the consortium members
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Name of the consortium
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（名称）：
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注：可根据联合体成员数量进行调整。
Note: This table may be adjusted according to the number of consortium members.

牵头单位
Consortium leading member
单位名称（盖章或签字）：_____________________________
Name (seal or signature): _____________________________
法定代表人或授权委托人（盖章或签字）：_____________________
Legal representative or authorized representative (seal or signature): _____________________ 
联合体成员1
Consortium member 1
单位名称（盖章或签字）：_____________________________
Name (seal or signature): _____________________________
法定代表人或授权委托人（盖章或签字）：_____________________
Legal representative or authorized representative (seal or signature): _____________________
联合体成员2
Consortium member 2
单位名称（盖章或签字）：_____________________________
Name (seal or signature): _____________________________
法定代表人或授权委托人（盖章或签字）：_____________________
Legal representative or authorized representative (seal or signature): _____________________
签订日期：   年    月   日 
Signing date:
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保密承诺书
III． Confidentiality Undertaking
为确保东阳市总体城市设计整合提升及中心城区详细城市设计国际征集公开招标项目（资格预审）的保密安全，根据《中华人民共和国保守国家秘密法》及国家相关法律法规，本机构自愿签署承诺书，并严格遵照执行。
In order to ensure confidentiality and safety of the Open Bidding Project (Pre-Qualification) of International Solicitation of Overall Urban Design Integration and Enhancement and Downtown Detailed Urban Design of Dongyang City, in accordance with the Law of the People's Republic of China on Safeguarding State Secrets and relevant national laws and regulations, the agency voluntarily signs the Undertaking and strictly abides by it.
一、应征人成员及其他参与人员均有义务对项目的各种资料和信息进行保密。
I. Members of participating agencies and other participants are obliged to keep all kinds of materials and information of the Project confidential.
二、必须按照《中华人民共和国保守国家秘密法》及国家相关法律法规，对《技术文件》（含附件，下同）及采购人（含承办方，下同）提供的其他相关涉密文件、资料和信息进行保密和妥善保管，不得丢失，不得复制，更不得向任何第三方披露或泄漏。
II. In accordance with the Law of the People's Republic of China on Safeguarding State Secrets and relevant national laws and regulations, the Technical Documents (including Attachments, the same below) and other relevant confidential documents, materials and information provided by the Solicitation Host (including the undertaker, the same below) must be kept confidentially and properly without loss or copying, as well as disclosure or leak to any third party.
三、本机构若通过资格遴选评审成为正式应征人，在获得采购人提供的《技术文件》及其他相关涉密文件、资料和信息后，无论继续参征与否，都将对本项目的涉密内容进行保密。
III. Provided that the agency passes the qualification selection review and emerges as an official participating agency, after obtaining the Technical Documents and other relevant confidential documents, materials and information from the Solicitation Host, it will keep the confidentiality of confidential contents of the Project whether to continue participation or not.
四、在项目的活动实施期间，必须掌握本方工作人员资质、自然状况，对参加本项目的人员登记造册，保证发生泄密事件后能为采购人提供查找相关泄密人员及泄密原因的原始资料、线索及证据，并积极协助调查工作。
IV. During the implementation of the Project, the agency must master the qualifications and natural conditions of its staff, register the personnel participating in the Project, ensure the original data, clues and evidence provided for the Solicitation Host to find out relevant leaking personnel and cause after the leak, and actively assist the investigation.
五、自保密人签署本保密承诺书之日起，视为保密人已告知本机构所有参与本项目的人员本保密承诺的内容，且采取的保密措施不低于本承诺要求的级别。保密人需对其内部人员进行必要的保密教育。
V. From signing date of the Confidentiality Undertaking by the secret keeper, it is deemed that the secret keeper has informed all personnel participating in the Project of the confidentiality undertaking contents, with confidentiality measures taken no lower than the level required by the Undertaking. The secret keeper should offer necessary confidentiality education to its internal personnel.
六、保证在征集活动实施期间及完成以后的任何时间内，均对本项目的保密内容不予泄漏。
VI. It guarantees that confidential contents of the Project will not be leaked during the implementation of the solicitation and at any time after the competition is completed.
七、在活动过程中，保密人若违反本承诺内容，采购人有权取消该保密人参与本项目的资格。
VII. During the competition, if the secret keeper violates the Undertaking, the Solicitation Host is entitled to disqualify it from participating in the Project.
八、若违反承诺，泄漏本项目的内容及本项目相关的任何信息，导致或有可能导致泄密事件的，将依法追究过错方的责任，若构成犯罪的，将由司法机关依法追究刑事责任。
VIII. If the Project's contents and any relevant information are leaked in violation of the commitment, leading to leak or possible breach of confidence, the party in fault will be held accountable according to law. If a crime is constituted, it will be investigated by the judicial organ for criminal liability according to law.
九、此保密承诺自保密人签字之日起生效，并长期有效。
IX. The Confidentiality Undertaking comes into force from the date of signature by the secret keeper and will remain long-term effective. 
十、本保密承诺的最终解释权归本项目采购人。
X. The Project's Solicitation Host owns the final interpretation right of the Confidentiality Undertaking.


应征申请机构（签名或盖章）:
Solicitation application agency (signature or seal):

法定代表人或授权代表（签名或盖章）：
Legal or authorized representative (signature or seal):

日期：
Date:



4、 [bookmark: _Toc126249284][bookmark: _Toc126248602]法定代表人身份证明
IV. Identification of Legal Representative

申请人：	
Applicant:	
单位性质：	
Nature of business:
地址：	
Address:	
成立时间：  年  月  日
Incorporation date: DD/MM/YY
经营期限：
Operation period:
姓名：	                        性别：     
Name:	                        Gender:
年龄：	                        职务：     
Age	:                           Title:

____________________系（申请人名称）的法定代表人。
____________________ is the legal representative of (name of the applicant).

特此证明。
It is hereby certified!

附：法定代表人身份证复印件。
Attached: A photocopy of the legal representative's ID card




申请人：               （盖单位章）
Applicant: (affixed with official seal)

  年  月  日
DD/MM/YY

[bookmark: _Toc477918004][bookmark: _Toc479177942]
授权委托书
Power of Attorney
本人（姓名）系（申请人名称）的法定代表人，现委托	（姓名）为我方授权代表。授权代表根据授权，以我方名义签署、澄清、说明、补正、递交、撤回、修改东阳市总体城市设计整合提升及中心城区详细城市设计国际征集公开招标项目（资格预审）资格预审申请文件，其法律后果由我方承担。
I (name), the legal representative of (name of the applicant), hereby entrust   (name) as our authorized representative. According to the authorization, the authorized representative signs, clarifies, explains, supplements, submits, withdraws, and modifies the pre-qualification application documents for the Open Bidding Project (Pre-Qualification) of International Solicitation of Overall Urban Design Integration and Enhancement and Downtown Area Detailed Urban Design of Dongyang City in our name, with the legal consequences be borne by us.
委托期限：
The term of entrustment:
授权代表无转委托权。
The authorized representative has no right to delegate.

授权代表身份证号：                    
ID number of authorized representative:
授权代表联系电话：
Contact phone number of authorized representative:
授权代表腾讯会议号：
Tencent Meeting No. of authorized representative:

附：授权代表身份证复印件
Attachment: A photocopy of authorized representative's ID card



授权人： (签字)                    授权代表：(签字)
Authorizer: (signature)                Authorized representative: (signature)

日期:      年    月    日          日期:      年    月    日
Date: DD/MM/YY                    Date: DD/MM/YY

5、 [bookmark: _Toc126249285][bookmark: _Toc126248603]
申请人基本情况表
V. Basic Information of the Applicant
	申请人名称
Name of the applicant
	

	注册地址
Registered address
	
	邮政编码
Postal Code
	

	联系方式
Contact details
	联系人
Contact person
	
	电话&邮箱
Tel & Email
	

	
	传真
Fax
	
	网址
Website
	

	法定代表人
Legal representative
	姓名
Name
	
	技术职称
Technical title
	
	电话
Phone No.
	

	项目负责人
Project leader
	姓名
Name
	
	技术职称
Technical title
	
	电话
Phone No.
	

	成立时间
Incorporation date
	
	员工总人数：
Total number of employees:

	注册资本金
Registered capital
	

	开户银行
Bank of deposit
	

	账号
Account No.
	

	经营范围
Business scope
	

	资质证书情况
Qualification certificates
	

	单位简介
Unit profile
	

	备注
Remarks
	


注：附有效的营业执照（或商业登记证明）（提供复印件，加盖公章）、企业资质证明文件（如有）、项目获奖证明文件（如有）、其他认为有必要的证明材料。
Note: Attach valid business license (or business registration certificate) (a photocopy affixed with official seals should be provided), enterprise qualification proof documents (if any), project award proof documents (if any) and other proof materials deemed necessary.
[bookmark: _Toc126248604][bookmark: _Toc126249286][bookmark: _Toc479177946][bookmark: _Toc477918008]

6、 申请人业绩情况表
VI. Achievements of the Applicant
应提供应征申请人在近10年内（2013年1月1日至今）承接过的同类项目（分为总体城市设计及详细城市设计）的简介，提供的资料应包括：项目名称、地点、规模（规划设计用地面积）、所承担的主要设计内容、项目完成情况、项目创意及亮点、项目图片（建成照片或设计效果图）。所提供的项目应附有证明材料，包括“设计作品的委托方及联系方式”和“设计合同关键页面”等（复印/扫描件，须加盖公章），如项目曾获奖，应提供获奖通知书或相应获奖证明材料。
A brief introduction to similar projects (divided into overall urban design and detailed urban design) that the applicant has undertaken in the past 10 years (from January 1, 2013 till now) should be provided, and materials to be provided include: project name, location, scale (planned design land area), the main design contents that it undertook, project completion status, project creativity and highlights and project pictures (the completion picture or design rendering). The projects provided should be attached with proof materials, including “clients of the design works and contact information” and “key pages of design contracts” (photocopies/scan copies, affixed with official seal). If the project has ever won an award, the award-winning notification or corresponding award proof materials should be provided.
注：同类项目业绩总数不超过6项，其中总体城市设计类型不超过3项，详细城市设计类型不超过3项，每类超过3项的，只取前3项。所获奖项（如有）只需提供所获最高级别奖项，总数不超过2项，超过2项的，只取前2项。
Note: The total number of achievements of similar projects should not exceed six, among which both the overall urban design and the detailed urban design achievements should not exceed three. If the number of each type's achievements exceeds three, only the first three will be selected. The awards (if any) only need to provide the supreme-level awards, and the total number should not exceed two. If the number exceeds two, only the first two will be selected.
应提供项目负责人（仅1人）及主创设计师（不超过3人）的基本情况和近10年内（2013年1月1日至今）参与过的同类项目（建议包含总体城市设计及详细城市设计类型）的简介。
A brief introduction to the basic information of the project leader (only one person) and the chief designer (no more than three persons) and their participation in similar projects (it is recommended to include overall urban design and detailed urban design types) in the past 10 years (from January 1, 2013 till now) should be provided.
注：每人的同类项目业绩总数不超过3个，超过3项的，只取前3项。项目负责人及主创设计师获奖（如有），只需提供所获最高级别奖项，项目数量不超过2个，超过2项的，只取前2项。
Note: The total number of project achievements of similar-category projects per person does not exceed three, and if the number exceeds three, only the first three items will be selected. The awards won by the project leader and chief designer (if any), only the supreme-level of awards should be provided with the total number not exceeding two. If the number exceeds two, only the first two awards will be selected.


表1：同类项目清单
List 1: Detailed list of similar projects
	序号
No.
	类型
Type
	项目名称
Project Name
	单位
Design Agency

	1. [bookmark: _Toc126248605][bookmark: _Toc126249287]
	[bookmark: _Toc126249288][bookmark: _Toc126248606]总体城市设计
[bookmark: _Toc126249289][bookmark: _Toc126248607]Overall urban design
	
	

	2. [bookmark: _Toc126248608][bookmark: _Toc126249290]
	
	
	

	3. [bookmark: _Toc126248609][bookmark: _Toc126249291]
	
	
	

	4. [bookmark: _Toc126248610][bookmark: _Toc126249292]
	[bookmark: _Toc126249293][bookmark: _Toc126248611]详细城市设计
[bookmark: _Toc126248612][bookmark: _Toc126249294]Detailed urban design
	
	

	5. [bookmark: _Toc126249295][bookmark: _Toc126248613]
	
	
	

	6. [bookmark: _Toc126249296][bookmark: _Toc126248614]
	
	
	





表2：同类项目简介
List 2: Brief introduction of similar projects
	填写要求：
Filling requirements:
项目类型；名称；规模、特点（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能、设计特点、项目创意及亮点等）；单位在该项目承担的工作范畴；项目完成情况；主要设计人员的姓名、职务、作用及责任分工；获奖情况；设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)；设计作品的委托方的联系人及有效办公电话；相关照片或效果图；其他证明资料。
Project type; name; scale and characteristics (briefly describe project country and city, total land area, floor area, main function, design features, project creativity and highlights, etc.); scope of work undertaken by the design agency in the project; project completion status; name, post, role and division of responsibilities of main designers; prize winning information; scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page); contact person and valid office telephone number of the client of design works; relevant photos or renderings; other certification documents.

	项目1
Project 1

	项目类型Project type
	

	项目名称Project name
	

	项目规模
[bookmark: _Hlk35386530]（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能等）
Project scale (describe the project country and city, total land area, floor area, major function, etc.)
	

	项目创意及亮点Project creativity and highlights
	

	[bookmark: _Hlk35386438]单位在该项目承担的工作范畴
Scope of work undertaken by the design agency in the project
	

	项目完成情况
Project completion status
	

	[bookmark: _Hlk35386500]主要设计人员的姓名、职务、作用及责任分工
Name, post, role and division of responsibilities of main designers
	

	[bookmark: _Hlk35386555]获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	[bookmark: _Hlk35386696]设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
Contact person and valid office telephone number of the client of design works
	

	[bookmark: _Hlk35386709]相关照片或效果图（不超过5张）
Relevant photos or renderings (not more than 5)
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	

	项目2
Project 2

	项目类型Project type
	

	项目名称Project name
	

	项目规模
（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能等）
Project scale(describe the project country and city, total land area, floor area, major function, etc.)
	

	项目创意及亮点 Project creativity and highlights
	

	单位在该项目承担的工作范畴
Scope of work undertaken by the design agency in the project
	

	项目完成情况
Project completion status
	

	主要设计人员的姓名、职务、作用及责任分工
Name, post, role and division of responsibilities of main designers
	

	获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
Contact person and valid office telephone number of the client of design works
	

	相关照片或效果图（不超过5张）
Relevant photos or renderings (not more than 5)
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	

	项目3
Project 3

	项目类型Project type
	

	项目名称Project name
	

	项目规模
（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能等）
Project scale (describe the project country and city, total land area, floor area, major function, etc.)
	

	项目创意及亮点Project creativity and highlights
	

	单位在该项目承担的工作范畴
Scope of work undertaken by the design agency in the project
	

	项目完成情况
Project completion status
	

	主要设计人员的姓名、职务、作用及责任分工
Name, post, role and division of responsibilities of main designers
	

	获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
Contact person and valid office telephone number of the client of design works
	

	相关照片或效果图（不超过5张）
Relevant photos or renderings (not more than 5)
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	

	项目4
Project 4

	项目类型Project type
	

	项目名称Project name
	

	项目规模
（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能等）
Project scale(describe the project country and city, total land area, floor area, major function, etc.)
	

	项目创意及亮点Project creativity and highlights
	

	单位在该项目承担的工作范畴
Scope of work undertaken by the design agency in the project
	

	项目完成情况
Project completion status
	

	主要设计人员的姓名、职务、作用及责任分工
Name, post, role and division of responsibilities of main designers
	

	获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
Contact person and valid office telephone number of the client of design works
	

	相关照片或效果图（不超过5张）
Relevant photos or renderings (not more than 5)
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	

	项目5
Project 5

	项目类型Project type
	

	项目名称Project name
	

	项目规模
（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能等）
Project scale (describe the project country and city, total land area, floor area, major function, etc.)
	

	项目创意及亮点Project creativity and highlights
	

	单位在该项目承担的工作范畴
Scope of work undertaken by the design agency in the project
	

	项目完成情况
Project completion status
	

	主要设计人员的姓名、职务、作用及责任分工
Name, post, role and division of responsibilities of main designers
	

	获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
Contact person and valid office telephone number of the client of design works
	

	相关照片或效果图（不超过5张）
Relevant photos or renderings (not more than 5)
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	

	项目6
Project 6 

	项目类型Project type
	

	项目名称Project name
	

	项目规模
（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能等）
Project scale (describe the project country and city, total land area, floor area, major function, etc.)
	

	项目创意及亮点Project creativity and highlights
	

	单位在该项目承担的工作范畴
Scope of work undertaken by the design agency in the project
	

	项目完成情况
Project completion status
	

	主要设计人员的姓名、职务、作用及责任分工
Name, post, role and division of responsibilities of main designers
	

	获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
Contact person and valid office telephone number of the client of design works
	

	相关照片或效果图（不超过5张）
Relevant photos or renderings (not more than 5)
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	



[bookmark: _Hlk35386896][bookmark: _Toc91262525][bookmark: _Toc89948939][bookmark: _Toc105073958][bookmark: _Toc105073899][bookmark: _Toc104392235][bookmark: _Toc126249297][bookmark: _Toc126248615]

7、 设计人员总表 
VII. A Summary List of Designers
	
	姓名
Name
	单位
Company
	职务
Position
	拟承担的设计工作
Design work to be undertaken
	备注
Remark

	项目负责人
Project leader
	
	
	
	
	

	主创设计师
Chief designers
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	项目组成员
Members of the project team
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	



[bookmark: _Toc33469183][bookmark: _Toc21602417][bookmark: _Toc33469136]

8、 [bookmark: _Toc89948940][bookmark: _Hlk35386966][bookmark: _Toc126248616][bookmark: _Toc126249298][bookmark: _Toc91262526][bookmark: _Toc105073959][bookmark: _Toc104392236][bookmark: _Toc105073900]项目负责人及主创设计师简历及证明材料
VIII. Resumes and Certificates of Project Leader and Chief Designers
应提供项目负责人（仅1人）及主创设计师（不超过3人）的基本情况和近10年内（2013年1月1日至今）参与过的同类项目（建议包含总体城市设计及详细城市设计类型）的简介。
A brief introduction to the basic information of the project leader (only 1 person) and the chief designer (no more than 3 persons) and their participation in similar projects (it is recommended to include overall urban design and detailed urban design types) in the past 10 years (from January 1, 2013 till now) should be provided.
注：每人的同类项目业绩总数不超过3个，超过3项的，只取前3项。项目负责人及主创设计师获奖（如有），只需提供所获最高级别奖项，项目数量不超过2个，超过2项的，只取前2项。
Note: The total number of project achievements of similar projects per person does not exceed three, and if the number exceeds three, only the first three items will be selected. The awards won by the project leader and chief designer (if any), only the supreme-level of awards should be provided with the total number not exceeding two. If the number exceeds two, only the first two awards will be selected.
（1）项目负责人（仅1人）Project leader(Only one person)
	项目负责人基本情况 Basic information of the project leader

	[bookmark: _Hlk35387573]姓名Name
	

	学历、学位及专业特长 Educational background, degree and specialty
	

	职业资格及证明 Professional qualifications and certificates
	

	任职历史（自现职开始） History of employment (starting from the present employment)
	

	个人获得国内或国际行业奖项 Domestic or international industry awards received
	

	[bookmark: _Hlk35388642]项目1 
Project 1

	项目类型Project type
	

	项目名称 Project name
	

	项目规模、特点（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能、设计特点等）
Project scale and characteristics (describe the project country and city, total land area, floor area, major function, design features, etc.)
	

	[bookmark: _Hlk35387954]在该项目承担的工作 
Work undertaken in the project
	

	项目完成情况 
Project completion status
	

	获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
person and valid office telephone number of the client of design works
	

	相关照片或效果图（不超过5张） 
Relevant photos or renderings (not more than 5)
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	

	项目2
Project 2

	项目类型Project type
	

	项目名称 Project name
	

	项目规模、特点（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能、设计特点等）
Project scale and characteristics (describe the project country and city, total land area, floor area, major function, design features, etc.)
	

	在该项目承担的工作 
Work undertaken in the project
	

	项目完成情况 
Project completion status
	

	获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
person and valid office telephone number of the client of design works
	

	相关照片或效果图（不超过5张） 
Relevant photos or renderings (not more than 5)
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	

	项目3
Project 3

	项目类型Project type
	

	项目名称 Project name
	

	项目规模、特点（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能、设计特点等）
Project scale and characteristics (describe the project country and city, total land area, floor area, major function, design features, etc.)
	

	在该项目承担的工作 
Work undertaken in the project
	

	项目完成情况 
Project completion status
	

	获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
person and valid office telephone number of the client of design works
	

	相关照片或效果图（不超过5张） 
Relevant photos or renderings (not more than 5)
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	





（2）主创设计师Chief designer（不超过3人）(no more than three persons)
	主创设计师 基本情况 Basic information of chief designer

	姓名Name
	

	学历、学位及专业特长
Educational background, degree and specialty
	

	职业资格及证明
Professional qualifications and certificates
	

	任职历史（自现职开始）
History of employment (starting from the present employment)
	

	个人获得国内或国际行业奖项
Domestic or international industry awards received
	

	项目1 
Project 1

	项目类型Project type
	

	项目名称 Project name
	

	项目规模、特点（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能、设计特点等）
Project scale and characteristics (describe the project country and city, total land area, floor area, major function, design features, etc.)
	

	在该项目承担的工作 
Work undertaken in the project
	

	项目完成情况
Project completion status
	

	获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
Contact person and valid office telephone number of the client of design works
	

	相关照片或效果图（不超过5张）
Relevant photos or renderings (not more than 5)  
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	

	项目2
Project 2

	项目类型Project type
	

	项目名称 Project name
	

	项目规模、特点（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能、设计特点等）
Project scale and characteristics (describe the project country and city, total land area, floor area, major function, design features, etc.)
	

	在该项目承担的工作 
Work undertaken in the project
	

	项目完成情况
Project completion status
	

	获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
Contact person and valid office telephone number of the client of design works
	

	相关照片或效果图（不超过5张） 
Relevant photos or renderings (not more than 5)
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	

	项目3 
Project 3

	项目类型Project type
	

	项目名称 Project name
	

	项目规模、特点（简短说明项目国家及城市、总用地面积、建筑面积、主要功能、设计特点等）
Project scale and characteristics (describe the project country and city, total land area, floor area, major function, design features, etc.)
	

	在该项目承担的工作 
Work undertaken in the project
	

	项目完成情况
Project completion status
	

	获奖情况
Prize winning information
	

	设计合同关键页扫描件(应能体现合同名称、设计内容及规模、设计阶段、合同签订时间、合同签章页)
Scanned copies of key pages of design contracts (showing contract name, design content and scale, design stage, contract signing date, signing/stamping page)
	

	设计作品的委托方的联系人及有效办公电话
Contact person and valid office telephone number of the client of design works
	

	相关照片或效果图（不超过5张）
Relevant photos or renderings (not more than 5)  
	

	其他证明材料（如有）
Other certification documents (if any)
	


[bookmark: _Toc126248617][bookmark: _Toc126249299][bookmark: _Toc477918011][bookmark: _Toc479177949]


9、 信用网站查询结果截图（国内单位提供）
IX. Screenshots of Inquiry Results on the Credit Websites (provided by domestic units)
提供资格预审文件发布之后的信用中国（www.creditchina.gov.cn）、中国政府采购网（www.ccgp.gov.cn）网站查询结果截图并加盖公章。
Provide screenshots of inquiry results after the launch of pre-qualification documents on the websites of Credit China (www.creditchina.gov.cn) and China Government Procurement Network (www.ccgp.gov.cn) and affix them with official seals.
[bookmark: _Toc126249300][bookmark: _Toc126248618]

10、 其他材料
X. Other Materials
（申请人认为需要提供的其他材料）
(Other materials that the applicant deems necessary)


东阳市总体城市设计整合提升及中心城区详细城市设计国际征集公开招标项目（资格预审）
Open Bidding Project (Pre-Qualification) of International Solicitation of Overall Urban Design Integration and Enhancement and Downtown Detailed Urban Design of Dongyang City

项目编号：
Project No.:
资格预审申请文件
（概念提案）
Pre-Qualification Application Documents
（Conceptual proposal）
申请人：         （盖单位公章）
Applicant:   (affixed with the official seal)
法定代表人或授权代表：        （签字）
Legal representative or authorized representative:   (signature)

年    月    日
DD/MM/YY
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概念提案为对项目的理解和设计总体思路，可采用多种形式，图文混排，要求包含但不限于以下内容（格式自拟）：
The conceptual proposal encompasses the understanding of the Project and the general idea of design, which may adopt multiple forms by blending images and text, and the requirements include but are not limited to the following contents (the format is self-designed):
（1）解读东阳城市特色和空间问题梳理，梳理本次征集的工作重点和难点；
(1) Interpret the urban characteristics and spatial problems of Dongyang City, and sort out the key focuses and difficulties of this solicitation;
（2）针对问题剖析，提出本次城市设计策略和目标，并建立总体城市设计工作框架；
(2) Analyze specific problems, put forward the urban design strategy and objectives, and establish the overall urban design framework;
（3）结合城市设计实践案例展示，在城市设计实施与落地管理等方面提出建议；
(3) Put forward recommendations on the implementation and actual management of urban design based on the demonstration of urban design practice cases;
（4）对于本次征集的设计条件及资料、设计要求等方面提出建议。
(4) Put forward recommendations on the design conditions, materials and design requirements of the solicitation.
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